
Protokoll från ordinarie årsstämma söndagen den 11 juli 2021 kl 10.00

Plats: Harö skola

§ 1 Val av ordförande för stämman.

Tommy Månsson valdes till ordförande för stämman.

§ 2 Val av sekreterare för stämman.

Tove Strauss valdes till sekreterare för stämman.

§ 3 Val av två justeringsmän, tillika rösträknare.

Mötet valde Mattias Strauss och Rolf Calissendorff till justeringsmän och tillika rösträknare för
stämman.

§ 4 Anteckning av närvarande medlemmar och befullmäktigade ombud.

Närvarande medlemmar antecknades enligt närvarolista. Inga befullmäktigade ombud var
närvarande.

§ 5 Fastställande av dagordning.

Dagordningen fastställdes.

§ 6 Fråga om kallelse till stämman skett stadgeenligt.

Mötet konstaterade att kallelse till stämman skett i enlighet med stadgarna.

§ 7 Föredragning av verksamhetsberättelse med ekonomisk redovisning och revisionsberättelse.

Ordföranden föredrog verksamhetsberättelsen. En ny hemsida för HHIF har utvecklats under
året och länkats till en Facebook-sida. En oberoende inspektion av Harö- och Hagedebryggorna
genomfördes förra året. (Hasselö brygga har ej inspekterats då den är av nyare datum.) De
bryggfonder HHIF tidigare sökt pengar från för att genomföra underhåll av bryggorna är inte
längre tillgängliga för dessa ändamål. Styrelsen har kontaktat Trafikantföreningen för att
undersöka nya potentiella finansieringskällor. Dock är situationen inte akut och Haröbryggan,
som är i sämst skick, behöver troligtvis inte repareras förrän om några år. Två hastighetsskyltar
är utbytta. En intressegrupp för sophantering är tillsatt och har inlett diskussioner med Värmdö
kommun.

Åsa Lundholm Hedvall redogjorde för föreningens ekonomi, som fortfarande är god.
Årsredovisningen bifogas detta protokoll.
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Revisorerna föredrog revisionsberättelsen och rekommenderade att årets resultat skulle
hanteras enligt styrelsens förslag, dvs överföras till ny kassaräkning samt att mötet skulle ge
styrelsen ansvarsfrihet.

§ 8 Fastställande av balansräkning samt fråga om ansvarsfrihet för styrelsen.

Mötet beslöt att fastställa balansräkningen. Mötet beslöt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för
det föregående verksamhetsåret.

§ 9 Beslut i anledning av uppkommen vinst eller förlust.

Mötet beslöt att överföra årets resultat om 50.645 kr i ny kassaräkning.

§ 10 Val av föreningens ordförande och övriga styrelseledamöter.

Valberedningen, som bestått av Göran Östlund, Thomas Wängsö och Mats Hagebring,
redovisade förslag till styrelse. Man konstaterade att mandatperioden för Åsa Lundholm
Hedvall, Axel Östlund och Tove Strauss löper ytterligare ett år. Mötet valde därefter Pär Dehlin
(ordförande, nyval) för ett år samt Ingela Granberg (omval), Staffan Westbeck (omval), Annika
Nylén (omval) och Lena Svensson Peterson (nyval) för två år.

§ 11 Val av revisorer samt revisorssuppleant.

Mötet valde Åsa Ekman och Sven-Olof Holmgren till revisorer och Mica Wänseth till
revisorssuppleant.

§ 12 Val av valberedning.

Mötet valde Göran Östlund, Thomas Wängsö och Mats Hagebring till valberedning.

§ 13 Förslag från styrelsen.

Inga förslag från styrelsen hade inkommit.

§ 14 Motioner från medlemmar.

Två motioner från medlemmar hade inkommit, vilka bifogas detta protokoll.
● Pia Södergren angående medlemskap i SIKO. Sittande styrelsen föreslog att man avvaktar

beslut i denna fråga och överlåter till nya styrelse att ta fram mer information om vilka
eventuella fördelar ett eventuellt medlemskap skulle innebära för HHIF. Mötet biföll detta
förslag.

● Göran Meyer angående ändring av skyltar och hastighetsbegränsningar kring öarna. Mötet
beslöt att den nya styrelsen ska titta närmare på denna motion, gå igenom gällande föreskrifter
och därefter lägga fram ett förslag angående eventuella ändringar inför nästkommande stämma.

§ 15 Fastställande av medlemsavgiften.

Medlemsavgiften fastställdes till oförändrat 150 kr.
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§ 16 Övriga frågor.

● Sophantering: En arbetsgrupp kring sophanteringen i framförallt Harö by leds av Finn
Hedwall. Vissa bybor som har tillgång till brygga diskuterar nu sophämtning i byviken direkt
med entreprenören. Sophämtning vid Harö brygga blockeras av markägaren, men diskussioner
fortgår kring potentiell sophämtning vid Telegrafbryggan, där markägaren är positiv. Frågan
ligger nu hos kommunen och i väntan på beslut ska sopskjulet vid Hagede användas. På sikt
måste en återvinningscentral finnas på alla större öar i skärgården.

● Spång på Storö: Spången över kärret vid Måsen på Storö är i behov av renovering. HHIFs
stadgar är vaga avseende medel för underhåll av stigar etc, men intressenterna uppmanades
skicka in ett förslag som styrelsen kunde ta ställning till.

● Förbättring av trafik från Stockholm: HHIFs styrelse har under året varit aktiv i denna fråga
och lämnat in ett flertal remissvar för att söka förbättra kommunikationsmöjligheterna  mellan
Stockholm och Harö. Man avser även lämna in ett remissvar till Sjötrafikutredningen del II och
intressenter uppmanades därför att inkomma med synpunkter som kan inkluderas i detta svar.

§ 17. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet:

Tove Strauss (sekreterare) Tommy Månsson (ordförande)

Justerat:

Mattias Strauss Rolf Calissendorff
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